



The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, NT, Hong Kong SAR, China
中國香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 咪半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

30 May 2022

NOTICE TO ALL MEMBERS

Dear Members

COVID-19 UPDATE

What a glorious Sunday we just had, and with the good weather comes another update from the Government in terms of how well vaccinated you need to be to enter the Restaurant and Balcony areas.

With effect from tomorrow, Tuesday 31 May 2022, the latest government regulations will require everyone to enter the Club restaurant and balcony to have had 3 doses of vaccine if it has been longer than six months since your second shot. If you are within six months of having had your second dose, you can still enter the Club restaurant and balcony provided that you have booked your third dose. See this link for more information about the [Dosage Schedule for Vaccine Pass](#).

You may still enter the rest of the Club and the Garden Bar areas using the usual LHS App QR code at the main pedestrian gate / vehicular entrance.

Action

Please ensure:

- you are using the latest version of the Leavehome Safe App
- if you had your second jab less than 6 months ago, that you have already [booked your third jab](#)

Regards

Paul C. Arkwright
General Manager
The Hebe Haven Yacht Club Limited





The Hebe Haven Yacht Club Limited 白沙灣遊艇會
10.5 Miles, Hiram's Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, NT, Hong Kong SAR, China
中國香港 新界 西貢 白沙灣 西貢公路 10 哩半
電話 T: +852 2719 9682 傳真 F: +852 2358 1017 電郵 E: hhyc@hhyc.org.hk
www.hhyc.org.hk

會員通告

尊貴的會員：

防疫措施最新指示

我們剛剛渡過了一個美好的星期天。隨著晴天的到來，政府又發佈了有關進入餐廳和陽台範圍需要接種疫苗的最新消息。

由明天（即 2022 年 5 月 31 日星期二）開始，最新的政府法規將要求每位進入本會餐廳及陽台人士必須接種 3 劑疫苗，前提是距離您第二次接種疫苗超過六個月。如果您已接種第二劑疫苗，而又未滿六個月，只要您已預訂接種第三劑疫苗的話，您仍然可以進入本會餐廳及陽台。有關疫苗通行證接種時間表詳情，[請按此](#)。

您仍然可以在本會大門/車輛入口處使用「安心出行」流動應用程式掃描「安心出行」二維碼進入本會花園酒吧或其他範圍。

請確保：

- 您使用「安心出行」應用程式最新版本
- 如果您接種第二針後未滿 6 個月，則需[已經預訂第三針](#)。

此致

白沙灣遊艇會總經理

Paul C. Arkwright

2022 年 5 月 30 日

免責聲明: 此通告為英文版的中譯本。如中、英文版有任何抵觸或不相符之處，應以英文版為準。

